

WAS IST LOS AM DONNERSTAG

Nimm Dir heute Morgen fünf Minuten Zeit
- suche Dir draußen einen Platz und spüre
die strahlende Sonne Ägyptens auf Deiner
Haut - atme bewusst die verjüngende
salzige Luft ein - spüre das Leben!

WHAT TO DO ON THURSDAY

This morning take five minutes to just
stand outside, feeling the glorious
Egyptian sun on your skin and breath
in the salty rejuvenating air.



ElGounaRedSeaHotels



ElGounaHotels

elgouna.com

hotels.elgouna.com

orascomhm.com

GORGEOUS
It's *El Gouna!*



ORASCOM
Hotels Management

ACTIVITY OF THE DAY

Feel the winds through your hair as you dance on the deck of our weekly boat trip with resident DJ Ray. Meeting point at **Cook's Club** Reception 11:00 AM.

For info and reservations please call us: 012223968211

Venue:
Cook's Club Hotel

WHERE TO DINE

Immerse yourself in the exotic flavours of the East with **Tandoor Indian Restaurant**. Mouthwatering aromas and colourful dishes will fill your evening for a unique dining experience.

Dine Around El Gouna Privileges apply

Venue:
Tandoor Indian Restaurant-Ali Pasha Hotel

AKTIV- PROGRAMM

Spüre den Wind in deinen Haaren an Bord unserer wöchentlichen Bootssafari auf dem Roten Meer und genieße die Musik unseres Haus DJs Ray. Treffpunkt 11 Uhr vormittags an unserer **Cooks Club** Rezeption.

Für mehr Info und Reservierungen, Telefon 012 223 968 211

Location:
Cook's Club Hotel

GENUSS- EMPFEHLUNG

Im Tandoor tauchen Sie ein in die Wunderwelt der exotischen Düfte und Gewürze Indiens. Köstliche Aromen und würzige Gerichte, in dezent indischer Atmosphäre machen den Abend zu einem besonderen kulinarischen Erlebnis.

Es gilt das Dine Around El Gouna-Programm

Location:
Tandoor Indian Restaurant-Ali Pasha Hotel

YOUR NIGHT OUT

Dance away to your favourite tunes with **Cook's Club Juke Box Night** from 20.00 to midnight (minimum Charge applicable)

Venue: Cook's Club

TIPS FOR A GREAT STAY

El Gouna is known for its breath-taking sunsets, and we have reserved a front row seat for you to enjoy the view in the most romantic setting. From the highest point at El Gouna, book your private dinner with Steigenberger at La Rotisserie or Par19, and you can even request a photographer to capture this memorable evening.

Venue
The Golf Tower (La Rotisserie) and Par19, Steigenberger Golf Resort

DEIN ABEND- DEINE NACHT

Tanzen und feiern Sie ausgelassen auf der **Cook's Club Juke Box Night** von 20:00 Uhr bis Mitternacht (gebührenpflichtig)

Location: Cook's Club

TIPS FÜR EINEN UNVERGESSLICHEN URLAUB

El Gouna ist bekannt für seine atemberaubenden Sonnenuntergänge und wir haben Ihnen einen VIP-Platz reserviert, damit Sie diesen romantischen Moment ungestört genießen können. Buchen Sie Ihr Privat-Dinner im Steigenberger, La Rotisserie oder im Par19 und erleben Sie den Sonnenuntergang vom höchsten Punkt El Gounas aus. Auf Wunsch kann ein Fotograf diesen unvergesslichen Abend für Sie festhalten.

Location:
The Golf Tower (La Rotisserie) und Par19, Steigenberger Golf Resort

This is only a sample of what can be done in El Gouna. For a full destination overview, please refer to El Gouna App.

Download the
EL GOUNA APP

